

Date: February 14<sup>th</sup> 2024

Circular No:32/ AY 2023-2024  
Subject: Second Midterm Break

التاريخ: 14 فبراير 2024

Dear Parents and Guardians,

We would like to inform you of important upcoming dates regarding the midterm break and the publication of the second midterm progress reports.

**Midterm Progress Report Publication:**

We are pleased to announce that the Midterm 2 progress reports for students in Grades 1-12 will be published on Friday, February 16<sup>th</sup>, 2024, at 1:00 p.m. These reports will be available for viewing on the school portal and application.

**Second Midterm Break:**

The midterm break is scheduled from February 19<sup>th</sup> to February 21<sup>st</sup>, 2024. Classes will resume on Thursday, February 22<sup>nd</sup>, at 7:45 a.m. We encourage all students to return refreshed and ready to continue their academic journey with enthusiasm.

We encourage you to take this opportunity to review your children's progress and discuss any areas of improvement with them. Should you have any questions or concerns regarding the progress report, please do not hesitate to reach out to your children's teachers or the school administration.

Thank you for your continued support in your child's education. We wish you and your family a restful and enjoyable midterm break.

Yours sincerely,  
Antoinette Brown  
Principal Director



السادة أولياء الأمور الكرام،

نود أن نطلعكم على التواريخ المهمة القادمة بخصوص إجازة منتصف الفصل وتقارير منتصف الفصل الثاني.

تقارير منتصف الفصل الدراسي الثاني:

يسرنا أن نعلن أن تقارير منتصف الفصل الثاني للطلبة من الصف الأول إلى الصف الثاني عشر ستكون متاحة لأولياء الأمور يوم الجمعة، 16 فبراير 2024، الساعة 1:00 ظهراً على موقع وتطبيق المدرسة.

إجازة منتصف الفصل الدراسي الثاني:

ستكون إجازة منتصف الفصل الثاني من 19 إلى 21 فبراير 2024. حيث تستأنف الدراسة يوم الخميس، 22 فبراير، الساعة 7:45 صباحاً. نشجع جميع الطلبة على العودة بنشاط ومواصلة العمل الجاد خلال الفصل الدراسي الثاني. نحن على ثقة من أنها فرصة مهمة لأولياء الأمور والطلبة لمراجعة التقدم الأكاديمي ومناقشة النقاط التي يجب العمل على تحسينها. إذا كان لديكم أي أسئلة أو مخاوف تتعلق بالتقارير، فلا تترددوا في التواصل مع معلمي الصفوف أو إدارة المدرسة.

شاكرين دعمكم المستمر لما فيه مصلحة أبناءنا الطلبة، نتمنى لكم ولعائلاتكم إجازة منتصف فصل ممتعة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



أنطوانيت براون

مديرة المدرسة